
Interpellation: Anser kommunstyrelsens ordförande fortfarande att Linköpings
kommun inte ska inleda projektet Sluta Skjut?

2021 drabbades vår kommun av 13 skjutningar. Att de är kopplade till kriminella konstellationer,
ofta etablerade gäng, råder inget tvivel om vare sig man pratar med rättsväsendet eller
kommunens egna medarbetare.

Förutom förebyggande åtgärder och att personerna som begår brotten ställs inför rätta, behöver
samhället sätta in resurser för att kriminella individer ska kunna bryta den kriminella livsstilen.
Att få en person att lämna kriminaliteten är svårt men inte omöjligt.

Flera kommuner har påbörjat projektet Sluta skjut, som är ett samarbete mellan polis,
kriminalvård, kommun och föreningar. Sluta Skjut har gett bra resultat för att minska det
gängrelaterade våldet i exempelvis Malmö. Strategin bygger på en beprövad amerikansk modell,
GVI (gruppvåldsintervention) som även visat goda resultat i våldsutsatta städer i USA.

Representanter från polisen här i Östergötland har varit tydliga med att de vill införa Sluta Skjut i
Linköping, Sveriges kommuner har dessutom fått statliga medel för att kunna starta projektet.
Trots detta har kommunstyrelsens ordförande Niklas Borg (M) vid flera tillfällen uttryckt sig
negativt om att införa sluta Sluta Skjut i Linköping.

Mot bakgrund av detta frågar vi Niklas Borg:

- Anser kommunstyrelsens ordförande fortfarande att Linköpings kommun inte ska inleda
projektet Sluta Skjut?

Kristina Edlund (S)


